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Obec Libhošť

Libhošť č. 1, 742 57 Libhošť
tel.č.: 556 730 319 | e-mail: obec@libhost.cz

Z Á P I S
29. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť

konané dne 2. 11. 2021 v Libhošť - Trámový sál od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.
Zpracováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se

zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně
osobních údajů).

Doba jednání: 17:06 - 18:37 hodin
Přítomno: 12
Omluveni: 3
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jiří Petrovský
Zapisovatel*: Mgr. Nicole Váňová
Ověřovatelé zápisu: Karla Chybová, Mgr. Martina Jalůvková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zapisovatelka Mgr. Nicole Váňová přivítala v 17:06 hodin všechny přítomné a upozornila, že ze zasedání bude
pořizován zvukový i obrazový záznam. V době zahájení bylo přítomno 12 členů ZO. Omluven byl Pavel Čapka,
Ing. Jaroslav Šimíček a Ing. Jaromír Vašíček. Informace o konání 29. zasedání byla zveřejněna na úřední desce
obce od 26. října do 2. listopadu 2021, dále na elektronické úřední desce, v obecních vývěskách a na webu
obce.

2. Schválení programu

Zapisovatelka zasedání předala slovo starostovi obce Ing. Jiřímu Petrovskému, který bude nadále zasedání
řídit. Starosta obce následně přivítal přítomné zastupitele i občany.

Starosta poté dále konstatoval, že nepřišel žádný návrh na doplnění programu, přesto se ale táže přítomných
zastupitelů i občanů, zda někdo nemá návrh na změnu či doplnění programu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje program 29. zasedání ZO Libhošť tak, jak byl předložen.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-1 bylo schváleno.

3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Podle ustanovení § 95 zákona o obcích se o průběhu zasedání zastupitelstva obce pořizuje zápis, který musí být
pořízen nejpozději do 10 dnů po skončení zasedání. Zapisovatelkou zasedání je Mgr. Nicole Váňová. Zákon
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o obcích také stanoví, že zápis o průběhu zasedání podepisují určení ověřovatelé.
Ověřovateli zápisu z tohoto zasedání navrhuji členy zastupitelstva obce Karlu Chybovou a Mgr. Martinu
Jalůvkovou  (určeno podle abecedního pořádku).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť určuje jako zapisovatelku zasedání Mgr. Nicole Váňovou a jako ověřovatele
zápisu z 29. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť určuje členy zastupitelstva obce Karlu Chybovou
a Mgr. Martinu Jalůvkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-2 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání

Člen Kontrolního výboru, Ing. Tomáš Kulčák, předložil kontrolu plnění usnesení z minulých zasedání
Zastupitelstva obce Libhošť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí předloženou zprávu kontroly plnění usnesení
z minulých zasedání ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-3 bylo schváleno.

5. Žádost o navýšení závazného ukazatele ZŠ – plavání žáků

Starosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť Žádost ředitele ZŠ a MŠ Libhošť, Mgr. Svatopluka Šenka,
o navýšení závazného ukazatele ZŠ z důvodů zajištění hodin tělesné výchovy do konce roku 2021 lekcemi
plavání. Obec zahájila rekonstrukci tělocvičny a z tohoto důvodu zde před zimní období nemohou
probíhat hodiny tělesné výchovy. Plavání všech žáků ZŠ je alternativou k výuce tělesné výchovy.

Proto ředitel žádá zřizovatele o změnu závazného ukazatele pro rok 2021. Navrhuje převedení částky 30.000,-
 Kč určených na úhradu mzdových nákladů na výuku logopedie do příspěvku na provoz. Logopedii
se v letošním roce nepodařilo vzhledem ke covidové situaci zajistit, proto by se tyto prostředky vracely na účet
Obce v rámci vypořádání. Dále žádá o navýšení příspěvku na celoroční provoz o částku 20.000,- Kč, která bude
použita na částečné pokrytí nákladů na plaveckou výuku. Celková výše příspěvku na provoz po schválené
úpravě by činila 1.480.000,- Kč, z toho zúčtovatelné položky 760.000,- Kč, na zajištění celoročního provozu
částka 720.000,- Kč. Vzhledem k výše uvedenému žádá ředitel školy o úpravu závazného ukazatele ještě
v r. 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje změnu Rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Libhošť, Libhošť
90, na rok 2021 tak, jak byla předložena (včetně převedení částky 30.000,- Kč určených
na úhradu mzdových nákladů na výuku logopedie do příspěvku na provoz) se zahrnutím všech
odsouhlasených připomínek zastupitelů obce a pověřuje starostu obce jejím vyvěšením na webové stránky
obce Libhošť, kde celkový navýšený závazný ukazatel pro rok 2021 je ve výši 1.480.000,- Kč, tj. o 20.000,-
 Kč vyšší.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-4 bylo schváleno.
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6. Žádost o projednání změny v žádosti o dotace

Místostarosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť žádost Danuše Mrázové, č. p. ***, 742 57 Libhošť
o projednání změny v žádosti o dotace pro turistický oddíl. V rámci schválené žádosti o dotaci byl specifikován
jarní zájezd, který se z důvodů epidemiologické situace neuskutečnil. Nyní paní Danuše Mrázová
předkládá možnou změnu termínu a místa zájezdu, a to například 13.11.2021 na zříceninu hradu Lukov a
návštěvu ZOO Lešná nebo jiný alternativní zájezd do konce roku 2021 v souvislosti s aktuálními
protiepidemiologickými podmínkami. Starosta dodává, že paní Danuše Mrázová neprodleně reagovala na výzvu
zastupitelů z února 2021 a spoluzajistila vznik nového spolku a stala se tak předsedkyní nově vzniklého spolku
Libhošťský turisťák, zapsaný spolek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje změnu účelu dotace na činnost Turistického oddílu tak, jak byla
předložena. ZO Libhošť schvaluje uzavření „Dodatku č. 1 smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Libhošť“ s Danuší Mrázovou, vedoucí Turistického oddílu a pověřuje starostu podpisem dodatku.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-5 bylo schváleno.

7. Dodatek č. 10 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p., číslo 2017/2649

Místostarosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť, že dne 15.10.2021 bylo na OÚ Libhošť doručeno
Postoupení dodatku č. 10 ke Smlouvě o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p., číslo 2017/2649. Dodatek č. 10
smluvně upravuje rozšíření služeb o podání zásilek do Balíkovny pro retailové klienty od 1.11.2021 na všech
provozovnách Pošty Partner, tzn. i v obci Libhošť (viz příloha).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje Dodatek č. 10 Smlouvy o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p.,
číslo 2017/2649 a pověřuje místostarostu jeho podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-6 bylo schváleno.

8. Smlouva o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektrické energie

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené smlouvě o realizaci přeložky distribučního zařízení
určeného k dodávce elektrické energie č. Z_S24_12_8120071606 mezi účastníky ČEZ Distribuce, a.s.
(jako majitelem distribuční soustavy) a obcí Libhošť (jako žadatelem). Požadavek obce vznikl z důvodu zajištění
bezpečnosti žáků ZŠ Libhošť jak pro připravovaný záměr výstavby venkovní učebny tak pro zvýšení
bezpečnosti žáků ve ŠD Libhošť. Jelikož se jedná o „cizí“ zařízení (přeložka) není možno na tento záměr obce
čerpat žádnou dotaci. Dotaci je možno čerpat pouze na realizaci nové zahrady a venkovní učebny.
Přeložka musí být hrazena plně z rozpočtu obce. ČEZ Distribuce, a.s., navrhl dvě možná řešení přeložky.
Levnější variantu předložil ve Smlouvě o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce
elektrické energie č. Z_S24_12_8120071606, viz příloha. Starosta navrhuje Zastupitelstvu obce Libhošť
schválit Smlouvu č. Z_S24_12_8120071606. Záměr je rozpočtován v paragrafu 3113. Předpokládaná hodnota
přeložky činí 408.057,- bez DPH.

Tomáš Belica se táže, zdali by se v rámci projektu nedala venkovní učebna přesunout na jiné místo. Půl milionu
za přeložku je docela hodně. Starosta odpovídá s tím, že už to, že se v okolí školy nachází takto velká
distribuční soustava je velmi nebezpečné. Nad zahradou školy vedou tři dráty velmi vysokého napětí,
které mají ochranné pásmo 10 m. Na zahradě se v tuto chvíli nedá reálně nic postavit. V zemi navíc vede ještě
soustava nízkého napětí. Na zahradě je velmi malý prostor, který by se dal využít stavebně. Pokud by některý
z drátů, které vedou nad zahradou, prasknul a na někoho spadl, mohlo by se stát neštěstí, protože drát by byl
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stále pod el. proudem. Je to celé velmi nešťastně umístěné. Přeložka této sítě tedy nově povede pod zemí, kde
je ochranné pásmo 1 m. Na zahradě poté vznikne ohniště, záhony, skalka, venkovní učebna, informativní
tabule a prostor pro sportovní aktivity. Toto je plánováno na příští rok tak, aby už v rámci chystaných oslav
160. výročí školy bylo vše hotovo. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje smlouvu o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného
k dodávce elektrické energie č. Z_S24_12_8120071606 mezi účastníky ČEZ Distribuce, a.s.
(jako majitelem distribuční soustavy) a obcí Libhošť (jako žadatelem) a pověřuje starostu jejím
podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-7 bylo schváleno.

9. Majetkoprávní záměry

Místostarosta informoval o doručení jediné nabídky na odkup části pozemku p.č. 1519/3 (ostatní plocha,
ostatní komunikace) v k.ú. Libhošť. Tento majetkoprávní záměr byl schválen usnesením zastupitelstva
č. 21/2021/Z-5a, dne 2.2.2021. Po zajištění Geometrického plánu a Souhlasu s dělením a scelením pozemků
příslušným Stavebním úřadem v Novém Jičíně proběhlo vyvěšení tohoto majetkoprávního záměru na úřední
desku. MPZ byl vyvěšen od 13. 10. 2021. Do tohoto MPZ se přihlásil pouze jeden zájemce, který byl shodný
s žadatelem o odkup pozemku. Celková výměra prodávané části pozemku je vyměřena na 24m2. Částka za část
prodávaného pozemku je stanovena na základě platné směrnice č. 4/2015/VP - aktualizace, a to na částku 80,-
 Kč/m2 tedy celkem 1.920,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje prodej části pozemku 1519/3 (ostatní plocha, ostatní komunikace)
dle schváleného GP č. 1861-148/2019 vypracovaného Ing. Filipem Nippertem za celkovou cenu stanovenou
dle platné směrnice č. 4/2015/VP - aktualizace, a to za částku 1.920,- Kč + aktuální sazba DPH žadatelům,
kteří jako jediní podali nabídku na odkup pozemku, panu R*** Ř***, bytem *** a paní L*** G***, bytem ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-8a bylo schváleno.

Místostarosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručení Žádosti o koupi části pozemku p.č. 1125/6
v k.ú. Libhošť a to cca 45m2. Pozemek má žadatel dlouhodobě oplocený a užívaný, podrobněji viz příloha. Jedná
se o pozemek, který sousedí s pozemkem autobusové zastávky "U Leidů". Starosta navrhuje Zastupitelstvu
obce Libhošť schválit prodej části tohoto pozemku žadateli. Dále nabízí žadatel odprodej části pozemku p.
č. 1125/2 v k.ú. Libhošť a to cca 20m2. Jedná se o sousední pozemek s pozemkem p. č. 1125/6, který tvoří celek
zahrady. Na části pozemku p. č. 1125/2 bylo se souhlasem majitele zrealizováno chodníkové těleso. Starosta
navrhuje schválit majetkoprávní záměr odkupu části pozemku p. č. 1125/2 v k. ú. Libhošť a to cca 20m2.

Starosta dále informuje, že v rámci vypracování GP bude obec požadovat takový prostor, aby byla
zachována možnost správy přístřešku aut. zast. 

Karla Chybová se táže, proč se neplatí i GP napůl? Starosta odpovídá s tím, že záměr vyvolala obec a zásah
chodníkového tělesa do pozemku žadatele byl dost markantní. Z tohoto důvodu bude GP hradit obec. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje majetkoprávní záměr prodeje části cca 50m2 obecního pozemku p.
č. 1125/6 (trvalý travní porost) v k. ú. Libhošť v majetku obce Libhošť a odkupu části cca 20m2 pozemku p.
č. 1125/2 (trvalý travní porost) v k. ú. Libhošť v majetku J*** Š***, č. p. ***, 74257 Libhošť a
pověřuje místostarostu jeho zveřejněním na úřední desce obce. Přesná výměra prodávané a kupované
části pozemku bude stanovena geometrickým plánem. Geometrický plán bude vyhotoven na náklady obce.
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Žadatel a obec uhradí správní poplatek za vklad do KN na polovinu. Cena za m2 je stanovena vnitřním
předpisem obce na částku 80,- Kč + aktuální sazba DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-8b bylo schváleno.

10. Návrh kandidáta do funkce přísedícího Okresního soudu v Novém Jičíně

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené žádosti Okresního soudu v Novém Jičíně na návrh
kandidáta do funkce přísedícího. Kandidovat na funkci přísedícího mohou jak stávající přísedící, tak nově
navržení občané. Přitom musí jít o občana České republiky, který je způsobilý k právním úkonům, bezúhonný a
jeho zkušenosti a morální vlastnosti dávají záruku, že bude soudcovskou funkci řádně zastávat a v den
ustanovení dosáhl věku nejméně 30 let, souhlasí se svým ustanovením přísedícího a s přidělením k Okresnímu
soudu v Novém Jičíně (§ 60 odst. l zák. č. 6/2002 Sb. ve znění novel). Současně musí splňovat podmínky
stanovené v ustanovení § 60 odst. 4 cit. zákona a ustanovení § 1 odst. 4, ustanovení § 2 odst. l a), b), d) až h)
zák. č. 451/91 Sb. ve znění novel. Viz zasedání ZO ze dne 6. 4. 2021.

Kandidáty do funkce přísedícího navrhují členové zastupitelstva a volí je obecní zastupitelstvo z řad občanů,
kteří v jeho obvodu mají trvalé bydliště nebo pracoviště. K navrženým kandidátům si obecní zastupitelstvo
vyžádá vyjádření předsedy soudu. U nově navržených kandidátů, kteří doposud tuto funkci nevykonávali je
nutno přiložit:

- údaje o navrhované osobě (jméno, příjmení, datum narození, bydliště, pracoviště),

- souhlas s ustanovením přísedícím (tiskopisy jsou přílohou tohoto dopisu),

- osvědčení o lustraci (§ 2 odst. 1 písm. a/, b/ zák. č. 451/91 Sb. ve znění novel),

- výpis z rejstříku trestů,

- „čestné prohlášení“ dle § 2 odst. 1, písm. d) až h) cit. zákona.

Starosta informoval členy zastupitelstva obce, že navrhovaný kandidát pan Rudolf Šindler se kandidatury vzdal
z rodinných důvodů. Starosta navrhuje jako kandidátku Mgr. Martinu Jalůvkovou s tím, že ZO ji může
akceptovat, a nebo mohou členové zastupitelstva navrhnout jiného kandidáta z řad občanů ČR, za podmínek,
stanovených zákonem č. 6/2002 Sb., v platném znění, a zákonem č. 451/1991 Sb., v platném znění. Vedení
obce oslovovalo více kandidátů, ale nikdo z nich návrh nepřijal. 

Starosta se táže Mgr. Martiny Jalůvkové zda přijímá návrh na kandidáta do funkce přísedícího Okresního
soudu v Novém Jičíně. Mgr. Martina Jalůvková odpovídá, že návrh přijímá. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť navrhuje Mgr. Martinu Jalůvkovou, nar. ***, bytem Libhošť ***, jako
kandidáta do funkce přísedícího u Okresního soudu v Novém Jičíně, na další funkční období 2022 - 2026
a pověřuje starostu zajištěním vyjádření předsedy okresního soudu k navrženému kandidátovi a zajištěním
příslušných podkladů, které je nutno okresnímu soudu předložit.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Jalůvková)

Usnesení č. 29/2021/Z-9 bylo schváleno.

11. Změna výše finančního příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti oblasti Novojičínsko východ

Místostarosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené Žádosti Krajského úřadu pro
Moravskoslezský kraj, odboru dopravy, o změně výše finančního příspěvku obce Libhošť na zajištění dopravní
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obslužnosti oblasti Novojičínsko východ pro rok 2022 včetně rozpisu plateb. Starosta informoval členy
zastupitelstva o doručené informaci i z důvodu, že tento náklad vstupuje do rozpočtu obce na rok 2022.
Důvodem pro zvýšení finančního příspěvku obce byla epidemiologická situace v předchozím období, kdy došlo
k poklesu cestujících, což mělo za následek propad předpokládaných tržeb za vybrané jízdné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí změnu výše finančního příspěvku obce Libhošť na zajištění
dopravní obslužnosti oblasti Novojičínsko východ pro rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-10 bylo schváleno.

12. Kotlíkové dotace v programovém období 2021 – 2027

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o doručené výzvě Krajského úřadu pro Moravskoslezský kraj
ke schválení příspěvku ke schváleným kotlíkovým dotacím:

"Moravskoslezský kraj opět plánuje přispět za účelem posílení zájmu domácností o výměnu starých kotlů
ze svého rozpočtu všem úspěšným žadatelům, čímž dojde ke snížení výše spolufinancování z prostředků
domácností. Vzhledem k pozitivním ohlasům ze strany občanů a velmi dobré zkušenosti ze spolupráce s obcemi
z přechozích výzev, si Vás dovoluji požádat o zvážení, zda se na spolufinancování výměny kotlů ve Vaší obci
budete chtít podílet a případně v jaké výši. Veškerou administraci spojenou s vyplacením obecního příspěvku
včetně předfinancování ponese Moravskoslezský kraj. Ke vzájemnému vypořádání bude docházet následně a
pouze na úrovni kraj – obec. Pro občany nebude toto případné spolufinancování znamenat žádnou další
administrativní zátěž."

 

"Vážená paní primátorko, vážený pane primátore,

vážená paní starostko, vážený pane starosto,

k dopisu hejtmana kraje, který byl zaslán datovou schránkou dne 30. 9. 2021, bych Vás chtěl informovat, že
v současné době připravuje Moravskoslezský kraj nový návrh „Smlouvy o spolupráci a poskytnutí dotace“
z obecního rozpočtu na spolufinancování 4. výzvy kotlíkových dotací, který reflektuje nový model financování
krajských kotlíkových dotací ze strany MŽP. V případě, že o finanční spolupráci kotlíkových dotací neuvažujete,
považujte prosím následující informace za bezpředmětné.

Z důvodu nevyhovujícího stávajícího modelu tak, jak jej znáte z předchozích výzev kotlíkových dotací
(tj. Smlouva o spolupráci + jednotlivé žádosti a smlouvy o poskytnutí dotace za jednotlivá období), jsme
se rozhodli smluvní vztahy výrazně zjednodušit. S největší pravděpodobností tím dojde i ke změně modelu
přijímání rozhodnutí orgánů obce.

Žádám Vás proto tímto, o zdrženlivost při přípravě Vašich materiálů týkajících se kotlíkových dotací
na Vaše „prosincová“ zastupitelstva.

Předpokládáme, že nejpozději v týdnu od 8. 11. 2021 Vám zašleme úplné informace nezbytné pro Vaše další
kroky v dané věci.

V případě doplňujících dotazů, prosím, kontaktujte kolegyni Ing. Hanku Bednaříkovou (e-mail:
hana.bednarikova@msk.cz, tel.: 595 622 662) nebo kolegyni Ing. Lenku Obrusníkovou (e-mail:
lenka.obrusnikova@msk.cz, tel.: 595 622 340).

Děkujeme Vám za pochopení a spolupráci.

Za tým administrátorů kotlíkových dotací Moravskoslezského kraje
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Pavel Ballasch
vedoucí oddělení strukturálních fondů
odbor regionálního rozvoje a cestovního ruchu"

Starosta s místostarostou dále informují, že pro příští rok uvažují nad kotlíkovými půjčkami pro občany, které
bude poskytovat občanům přímo obec. Model kotlíkových půjček, které v tomto roce fungují pro občany skrze
kraj se osvědčil. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť odkládá rozhodnutí o spolufinancování nových kotlíkových dotací v rámci
připravované 4. výzvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-11 bylo schváleno.

13. Smlouva o provozování vodního díla

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť, že projednávaný bod 28. zasedání ZO Libhošť č. 10 "Smlouva
o provozování vodního díla" nebyl v kompetenci rozhodování zastupitelstva obce, ale rady obce. Jelikož
se jednalo o dodatky smluv a tyto smlouvy byly schváleny radou obce, mají být dodatky schváleny taktéž radou
obce. Starosta z tohoto důvodu navrhuje revokaci usnesení č. 28/2021/Z-9a a č. 28/2021/Z-9b ze dne
7. 9. 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť revokuje usnesení č. 28/2021/Z-9a a č. 28/2021/Z-9b ze dne 7. 9. 2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-12 bylo schváleno.

14. Registrace sbírky na pomoc handicapovanému dítěti z Libhoště

Místostarosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť o návrhu registrace sbírky a transparentního účtu
na pomoc handicapovanému dítěti z Libhoště. Jedná se o charitativní projekt pod záštitou obce Libhošť. Tento
nápad vznikl organizátorem obcí podporované akce Turnaj o pohár Arnošta Opěly st. panem A*** D***.
Na zmiňované akci se potvrdilo dobré srdce všech, kteří darovali jakoukoliv částku na charitativní činnost a
podporu rodině K*** a rodině L*** H*** a jeho syna Š***. Samotní organizátoři akce přispěli velkou
finanční měrou na tyto charitativní projekty. Další akcí podporovanou obcí Libhošť byl Gulášfest. I tato akce,
za přispění A*** D***, měla charitativní prvek, a to podporu rodiny K***. Rodina K*** z Libhoště vychovává 12-
ti letého syna N***, který má diagnostikován autismus, globální vývojové opoždění, poruchy spánku a těžkou
až hlubokou mentální retardaci.

Místostarosta dále informuje, že zjišťovali jak založení takovéto veřejné sbírky probíhá, kdo se může
stát majitelem a provozovatelem transparentního účtu apod. Veřejnou sbírku musí zaštítit vždy právnická
osoba. Pokud by si to vzal pod sebe nějaký spolek, bylo by to lepší, ale nemůžeme to nikomu diktovat, proto to
nejspíš zaštítí přímo obec. Je to velká administrativní zátěž a zabere čas, než se s tím naučí pracovat. 

Mgr. Radka Krumpochová reaguje s tím, že na toto téma proběhlo několik schůzek a díky výše zmíněným
uskutečněným akcím jsme se přesvědčili, že lidem není lhostejný osud ostatních. Bylo by dobré založit přímo
zapsaný spolek pro tuto sbírku, protože sbírka musí být směrována přímo na daného člověka. Pro spolek je tam
více možností, můžou žádat o různé dotace a granty.

17:56 hodin    na zasedání se dostavil Ing. Jaromír Vašíček, celkem přítomno 13 zastupitelů

Místostarosta tedy navrhuje protinávrh v tomto znění:
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace o možné pomoci handicapovanému občanovi obce
Libhošť a odkládá rozhodnutí o možné podpoře do dalšího zasedání ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-13 bylo schváleno.

15. Rozpočtové opatření č. 17

Starosta navrhuje úpravu rozpočtu, a to:

Příjmová část:

Daň z příjmů fyzických osob - ze závislé činnosti a fun. požitků POL 1111 +850.000,- Kč, Daň z příjmů
fyzických osob - ze samostatné výdělečné činnosti POL 1112 +30.000,- Kč, Daň z příjmů fyzických osob -
z kapitál. výnosů POL 1113 +150.000,- Kč, Daň z příjmů právnických osob POL 1121 1.400.000,- Kč, Daň
z přidané hodnoty POL 1211 +2.900.000,- Kč, Odvody za odnětí půdy ze ZPF POL 1334 +10.000,- Kč, Transf.
ze státního rozpočtu POL 4216 -1.400.000,- Kč. Jedná se o dorovnání příjmů dle skutečnosti za období
1-9/2021.

Výdajová čast:

Ostatní záležitosti pozemních komunikací / Opravy a udržování ODPA 2219 POL 5171 +1.650.000,- Kč
(navýšení rozpočtu o opravy sjezdů, které nebyly řešeny v rámci PD na chodníkové těleso a jsou
v nevyhovujícím výškovém uspořádání oproti původní stavu před realizací chodníkového tělesa).

Základní školy / Neinvestiční transfery zřízeným příspěvkovým organizacím ODPA 3113 POL 5336 +599.515,-
 Kč (průtoková dotace Šablony III. pro ZŠ Libhošť).

Ostatní činnosti j.n./Nespecifické rezervy ODPA 6409 POL 5901 +1.690.485,- Kč (kompenzace výdajů přes
nespecifické rezervy).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje na podkladě ust. 16, zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, návrh rozpočtového opatření na 17. změnu schváleného
rozpočtu obce Libhošť pro rok 2021 v rozsahu, jak bylo předloženo a pověřuje starostu obce zajištěním
zveřejnění schváleného rozpočtového opatření č. 17.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 29/2021/Z-14 bylo schváleno.

16. Návrh rozpočtu obce pro rok 2022 - k diskuzi

Vedení obce Libhošť navrhuje předběžný Rozpočet obce Libhošť pro rok 2022, viz příloha k diskuzi. Žádáme
všechny zastupitele i občany, aby své připomínky k návrhu rozpočtu posílali nejlépe do 30. listopadu 2021,
neboť je třeba návrh rozpočtu vyvěsit na úřední desku obce minimálně 15 dnů před schvalováním na zasedání
ZO (15.12.2021).

Starosta dále konstatuje, že v minulosti byly názory, že když nejsou schůze veřejné, tak se jich někteří
zastupitelé nebudou účastnit. Z tohoto důvodu starosta navrhuje uspořádat veřejnou schůzi s občany
i zastupiteli k rozpočtu obce na rok 2022.

Starosta navrhuje veřejnou schůzi uskutečnit 23. listopadu 2021 od 17 hodin v trámovém sále na Fojtství.
Přítomní zastupitelé souhlasí. 
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17. Diskuze, závěr

Miloslava Blažková se táže, zdali je již zakázka na zeleň hotova a zdali to někdo kontroluje? Před fojtstvím
i poštou je to stále neupravené. Starosta odpovídá, že zakázka ještě není hotova a kontroly probíhají. Dílo má
být hotové do konce roku. 

Miloslava Blažková se táže, zdali někdo věděl o tom, že se celý minulý týden svítilo nonstop v tělocvičně a zdali
někdo kontroluje práci firmy. Místostarosta odpovídá s tím, že tělocvičnu má převzatu firma, která provádí její
rekonstrukci. Starosta reaguje s tím, že v den předání tělocvičny firmě byly opsány a vyfotografovány stavy
energií a od toho dne budou veškeré energie přeúčtovávány firmě. Miloslava Blažková dále informuje, že
omítky, které tam teď firma udělala nejsou dobře provedeny a opadají. Místostarosta reaguje s tím, že omítky
se ještě nedělaly. Jedná se o sanační hmotu, která slouží jako izolant. Poté až zatvrdne tak se zabetonuje a
udělají se omítky. Na kontrolních dnech se kontroluje vše tak, aby to bylo uděláno správně. 

Karla Chybová se táže, z jakého důvodu jsou na křižovatce "na Kvitové" umístěna dvě zrcadla. Jedno je z nějaké
folie a bývá často promáčknuté, neplní tedy svůj účel. Starosta odpovídá, že toto zrcadlo není obce, nýbrž
jednoho z občanů. Nelze to takto umisťovat, je to v řešení. 

Jaromír Vašíček se táže, v jakém stavu je nyní chodníkové těleso. Místostarosta odpovídá, že chodníkové těleso
bylo převzato, nicméně je tam spoustu vad, které se budou odstraňovat. Jaromír Vašíček konstatuje, že si to
procházel z jednoho konce obce na druhý a v některých místech to není bezbariérové, někde není dosypaný
chodník pískem, někde je chodník propadlý apod. Jak se budou řešit nájezdy? Místostarosta reaguje s tím, že
veškeré velké i malé vady jsou sepsány a jsou součástí předávacího protokolu. Firma je s tím obeznámena a to,
co opraví nám budou postupně předávat. Termín vyhotovení oprav je 25 dnů. Starosta dále konstatuje, že
veškeré pozemky síťařů, které byly v užívání se jim budou postupně vracet a také síťaři se budou vyjadřovat,
zdali je to v pořádku. Na to, že na stavbu chodníků bylo pět měsíců se povedlo mnoho práce. Každá stavba má
své mouchy, které se budou nyní odstraňovat. Místostarosta dále konstatuje, že na vjezdy se v rámci dnešního
schváleného rozpočtového opatření schválilo 1.650.000,- Kč a sjezdy se budou občanům opravovat. Kvůli
překročení předpokládané hodnoty bude další výběrové řízení na zhotovitelskou firmu, která bude sjezdy
opravovat. Opravy sjezdů nebudou řešeny v rámci chodníků, kdy firma bude nyní během měsíce opravovat
vady, ale opravy sjezdů budou řešeny zvlášť. Musí se to řešit zvlášť, protože sjezdy nebyly v rámci projektu
řešeny. Jedna firma tedy po tomto měsíci odjede a přijede druhá, která bude řešit už samotné sjezdy. 

Miloslava Blažková se táže, proč je aut. zast. "U Leidů" směrem na Nový Jičín posunuta až na okraj. Bude
se tam špatně vyjíždět. Starosta odpovídá s tím, že takto to navrhl projektant, který byl schválen úřady a takto
to odpovídá všem normám. Nevíme, jaký byl záměr projektanta, takto to on navrhl a takto to bylo schváleno.
Místostarosta dále informuje, že na všech místech, kde je snížená obruba a je delší než šest metrů, musí být
umístěny sloupky, které se pomalu začínají instalovat. Nevymysleli jsme si to my, ale je to jedna z podmínek
pro to, abychom dostali dotaci. Starosta dále informuje, že v příštím roce se bude muset řešit přeložka dvou
sloupů distribuční soustavy ČEZ, které jsou v chodníkovém tělesu u aut. zast. "kovárna" a "transformátor".
V místě u kovárny nebyl sloup v projektové dokumentaci vůbec uveden. Z tohoto důvodu bude vyvoláno jednání
s projektantem, protože tohle je jeho pochybení. Budeme po něm chtít návrh kompenzace. V tuto chvíli nám
ČEZ nepovolí kolaudaci chodníkového tělesa, proto jsme se s ČEZem dohodli, že požádáme o přeložku.
Požádali jsme o informace kolik by to stálo a jak by to bylo technicky řešeno. Informace poté uvedeme
na nejbližším zasedání ZO. Starosta dále informuje, že by rovněž chtěli řešit stavební úpravy zastávky "u
kovárny", protože je velmi nízko. V tuto chvíli je to řešeno schodištěm a pozvolnou nájezdovou rampou. Další
variantou bude odstranění střechy, dozdění až k chodníku a položení nové střechy. To je plánováno na příští
rok, kdy jsou v plánu také zastavovací semafory pro řidiče, kteří jedou více než 50km/hod. 

Jaromír Vašíček dále konstatuje, že zpomalovací prahy v obci jsou dobrá věc, ale nejsou označeny. V zimě až
napadne sníh s tím může být problém. Starosta reaguje s tím, že zpomalovací prahy jsou označeny značkami
s začátkem a koncem zóny, které jsou umístěny na začátcích a koncích komunikací, které ústí na císařskou.
Kdekoliv v těchto zónách mohou být zpomalovací prahy umístěny, tzn., že řidič musí dbát max. povolené
rychlosti, která je v těchto zónách 30km/hod. a rovněž retardéry jsou konstruovány pro max. povolenou
rychlost 30km/hod., proto jsou tak nízké. Jediný vyšší retardér je u fojtství, který je označen
značkou max. 20km/hod. Ostatní retardéry být označeny nemusí, protože jsou označeny zónou a řidiči by



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 10 / 10

v zóně měli jezdit tak, aby nepřekročili 30km/hod. 

Tomáš Kulčák se táže, v jakém stadiu je nyní řešení nesprávného parkování na obecních komunikacích.
Starosta odpovídá, že dotyční občané se vyjádřili s tím, že je to vůbec nezajímá. Požádali jsme tedy dopravní
policii, aby nám s tímto pomohla. Z tohoto důvodu v obci probíhají častější kontroly. 

Naděžda Demlová informuje zastupitele, že jí z řad občanů bylo sděleno, ať se zastupitelé více zúčastňují
shromáždění u pomníku. Někteří zastupitelé nechodí vůbec a bylo by to vhodné.

Tomáš Belica se táže, jak to vypadá s dluhem D*** K***. Místostarosta odpovídá s tím, že dlužník nedodržel
podmínky usnesení, které bylo naposledy přijato. Uplatnili jsme tedy přijaté usnesení a postoupili věc
právním zástupcům, se kterými obec spolupracuje. Starosta dále konstatuje, že v notářském zápisu bylo
uvedeno, že dlužník splatí své dluhy do konce tohoto roku. Dlužník neplatil pravidelně a stále má dluh, což bylo
postoupeno do exekuce. Stále mu zbývá uhradit cca 80 tis. Kč. Roman Hanzelka konstatuje, že ještě před
exekucí musí být dlužníkovi doručena od advokáta formální výzva. Starosta konstatuje, že v tuto chvíli už je to
celé v rukou právníků. 

Starosta se táže, zdali má ještě někdo z přítomných nějaké dotazy. Nikdo z přítomných již žádné další dotazy
neměl a proto starosta ukončuje dnešní zasedání.

Datum vyhotovení: 8. 11. 2021
Ověřovatelé: Karla Chybová   ............................................................
 

Mgr. Martina Jalůvková   ............................................................
 
Starosta Ing. Jiří Petrovský   ............................................................
 
Místostarosta Josef Klos   ............................................................
 


